
     Muistio 3/2023 

 

Nakkilan elinkeinotiimin kokous  

Aika:  22.5.2023 klo 14.00-15.30  

Paikka: SanMeta 

Osallistujat:    

Nina-Mari Turpela kunnanjohtaja puheenjohtaja 
Maria Salo  Nakkilan Yrittäjät pj sihteeri 

 Jussi Kivioja  Nakkila Works 
Jussi Kuvaja  Nakkila-Luvian Osuuspankki 
Victor Aalto  Nakkilan Yrittäjät 
Ilmo Myllymaa kunnanvaltuuston pj  

 Eetu Bragge   Nakkilan Yrittäjät  
Taina Ijäs  Nakkilan Yrittäjät 
Harri Höglund Verstas Juhlat 
 

 Janne Koivunen San-Meta 
 
Poissa Harri Aalto  kunnanhallituksen pj 
 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.00 

 Tutustuimme ensimmäiseksi San-Metan tuotantoon toimitusjohtaja Janne 
Koivusen johdolla. 

 San-Meta 

 perustettu 1986 

 22 työntekijää 

 3,3 miljoonan liikevaihto 

 alihankintakonepaja 
 
 

2. Kunnan kuulumiset 
 
Nina-Mari Turpela 

 Kunnanjohtaja esitti kiitokset elinkeinotiimille kuluneista vuosista ja kertoi 
siirtyvänsä uusiin tehtäviin Satakunnan Yrittäjien toimitusjohtajaksi.  

 Tilinpäätös odotettua parempi, mutta kouluhanke tulee viemään kunnan 
säästöjä, joten edelleen tulee tarkistella menoja kriittisesti ja edelleen selkeyttää 
toimintoja. Talouskuria tulee olla jatkossakin. 

 Hyvinvointialueen rahoitus haastaa kuntia 

 Tiivis taloudenpito jatkuttava niin Nakkila pärjää. 

 uusia rekrytointeja tehtävä, tapahtumassa sukupolvenvaihdos ja kunnasta 
eläköityy väkeä. 

 uuden kunnanjohtajan haku käynnistyy toukokuun lopussa 

 



 
Harri Aalto 

 Tilinpäätös näyttää hyvältä, koronatuet vaikuttavat vielä 2022 tilinpäätökseen 
sekä kuntayhtymän palautukset. Tilinpäätös tulee olemaan erittäin positiivinen, 
mutta tulee muistaa että edessä on iso kouluinvestointi ja edelleen pitää olla 
säästäväinen ja rahankäyttö ei saa olla leväperäistä. Tulevaisuuteen pitää 
varautua. 

 Uuden hallintojohtaja Markus Ojakoski lyhyt esittely 

 Yhteistyötä kuntatasolla tulee parantaa ja ymmärtää sen merkitys 

 Myös markkinointi tulee ottaa yhdeksi osaksi kunnan toimintaa ja sen tulee 
mukailla strategiaa.  

 
Ilmo Myllymaa 

 Kunnanjohtajan oltava moniosaaja 

 Kuntatoiminnot pitää olla vakaalla pohjalla 

 Hallintojohtaja Markus Ojakosken valinta helpottaa hallinnollisia tehtäviä ja vie 
työtaakkaa kunnanjohtajalta. 
 
 

3. Nakkilan Yrittäjien kuulumiset 
 
Maria Salo 

 Kevätmarkkinat onnistuivat hienosti 

 Yrittäjien toiveena Prizztech yhteistyön käynnistyminen ja toivotaan että 
kunnanhallitus ottaa asiaa käsittelyyn 

 Toivotaan että kunta jatkaa hyvää markkinointiaan ja varaa budjettiin 
markkinointirahaa. 

Eetu Bragge 

 Ravintola-ala piristymässä koronan jälkeen ja tapahtumia järjestetään erittäin 
hyvin.  
 

4. Suurempien yritysten ja rahoitusalan kuulumiset 

Jussi Kuvaja 

 12 kk Euribor n, 3,6% 

 Kysyntä tippunut lainamarkkinoilla, joillakin toimijoilla jopa 60 prosentilla. 

 Nyt on asunnon ostajat kuin myyjätkin varovaisia. 

 Asunnon arvo lasketaan jatkuvasti ja kiinnitysarvot pienenevät. 

 Informaatiovaikuttamiseen on varauduttu myös pankeissa 

 Pankkien kaatumisesta on uutisoitu, Pohjoismaisilla pankeilla menee hyvin ja 
usko että toiminnot pysyvät vakaana. 

 Nakkila-Luvian Osuuspankkiin on uusi yritysrahoitusasiantuntija Janne 
Österman 
 

Jussi Kivioja 

 Teollisuuspuolella markkinatilanne hyvä ja näkymät ovat hyvät 

 Teräksen hinta ja saatavuus aika stabiili ja saatavuus hyvä. 
 

5. Muut esille tulevat asiat 
Ei muita esille tulevia asioita 

 
6. Seuraava kokous 

Syksyllä kun uusi kunnanjohtaja on valittu. 



 
7. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen 15.50 
 

 
 

Maria Salo 
muistion laatija 
 


